
Jmenuji se Marcela Procházková a v oblasti kultury se pohybuji už 24 let. Pracuji v 
Městském informačním a kulturním středisku v Krnově, kde s nadšením vedu místní Kino 
70 a podílím se na organizaci festivalu KRRR!, který je opravdovým svátkem pro 
milovníky 70mm filmové projekce. Kultura a rozvoj kin jsou pro mě srdeční záležitostí a 
tuto vášeň se snažím předávat i ostatním. 
  
Už 15 let také hodnotím projekty v rámci Evropské unie zaměřené na kulturu a mám 
bohaté zkušenosti s psaním a realizací projektů podporovaných Státním fondem 
audiovize. Díky tomu dobře vím, jak získat finanční podporu pro kulturní projekty a jak 
efektivně pracovat s rozpočtem, aby každý vynaložený halíř měl smysl. 
  
Dlouhou dobu jsem byla aktivní členkou revizní komise APK, což mi umožnilo 
nahlédnout pod pokličku fungování Asociace, správy rozpočtu a finančních toků. Tato 
zkušenost mě přesvědčila o tom, jak důležité je mít pevné základy v hospodaření a umět 
silně zastupovat zájmy kin v legislativních otázkách. 
  
Rozhodla jsem se kandidovat do představenstva APK, protože věřím, že moje zkušenosti 
a znalosti mohou Asociaci opravdu pomoct. Díky své praxi se správou rozpočtu bych 
chtěla přispět k tomu, aby byly prostředky využívány smysluplně a transparentně, ku 
prospěchu všech členů. Mým cílem je zejména efektivní správa rozpočtu APK a posílení 
hlasu regionálních kin v rámci legislativních jednání. 
  
Věřím, že moje zkušenosti a nadšení pro svět kin mohou APK pomoci růst a přinášet 
svým členům ještě větší podporu. Budu moc ráda za Vaši podporu! 


